

Modern Methods and Standards for Advanced Safety and Security

معايير الامن والسلامة المتقدمة وأساليبها الحديثة



What Will I Benefit?

- * Understanding the fundamentals of security and safety and their role in protecting the facility and its personnel.
- * Identifying common hazards and learning effective methods to assess and control them.
- * Acquiring emergency response skills, including evacuation, fire-fighting, and basic first aid.
- * Enhancing awareness of physical security and how to protect the facility from security threats.
- * Improving communication and reporting skills to ensure clear and accurate information exchange.
- * Familiarizing with regulations and legislations to ensure compliance with security and safety requirements

ماذا سأستفيد؟

- * فهم أساسيات الأمان والسلامة ومعرفة دورك في حماية المنشأة والعاملين.
- * التعرف على المخاطر الشائعة وطرق تقييمها والتحكم بها بفعالية.
- * اكتساب مهارات الاستجابة للطوارئ مثل الإخلاء، مكافحة الحرائق، والإسعافات الأولية.
- * تعزيز الوعي بالأمن المادي وكيفية حماية المنشأة من التهديدات الأمنية.
- * تحسين مهارات التواصل والتقارير لضمان نقل المعلومات بوضوح ودقة.
- * التعرف على الأنظمة والتشريعات لضمان الامتثال لمتطلبات الأمن والسلامة



Course Objectives

أهداف الدورة

At the end of this course, the participants should be able to:

- * Introduce trainees to the fundamentals of security and safety and their role in protecting the facility and its personnel.
- * Enable trainees to identify potential hazards in the workplace, assess them, and take appropriate preventive measures.
- * Equip trainees with emergency response skills, including evacuation, fire-fighting, and first aid.
- * Familiarize trainees with the principles of physical security and methods to protect facilities from security threats.
- * Develop communication and incident handling skills to ensure effective documentation and reporting.
- * Enhance compliance with security and safety regulations to ensure a safe and standards-compliant work environment.
- * Promote safe behaviors among employees and encourage a culture of prevention in the workplace

في نهاية الدورة التدريبية يجب أن يكون المشاركون قادرين على:

- * تعريف المتدربين بأساسيات الأمان والسلامة ودورهم في حماية المنشأة والعاملين.
- * تمكين المتدربين من تحديد المخاطر المحتملة في بيئة العمل وتقديرها واتخاذ التدابير الوقائية المناسبة.
- * تزويد المتدربين بمهارات الاستجابة للطوارئ، بما في ذلك الإخلاء، مكافحة الحرائق، والإسعافات الأولية.
- * تعريف المتدربين بمبادئ الأمن المادي وطرق حماية المنشآت من التهديدات الأمنية.
- * تطوير مهارات التواصل والتعامل مع الحوادث لضمان توثيقها والتبليغ عنها بفعالية.
- * تعزيز الالتزام بالأنظمة والتشريعات الخاصة بالأمن والسلامة لضمان بيئة عمل آمنة ومتواقة مع المعايير.
- * تدفییز السلوكیات الامنة بین الموظفین وتشجیع ثقافة الواقایة فی بيئة العمل



Target Competencies

- * Risk Awareness and Hazard Identification
- * Emergency Preparedness and Response
- * Security and Facility Protection Skills
- * Regulatory Compliance and Safety Standards
- * Incident Reporting and Communication Skills
- * Promotion of a Safety and Security Culture

الجدارات المستهدفة

- * الوعي بالمخاطر وتحديد الأخطار
- * الجاهزية والاستجابة للطوارئ
- * مهارات الأمان وحماية المنشأة
- * الامتثال لأنظمة والمعايير الخاصة بالأمن والسلامة
- * إعداد التقارير الأمنية ومهارات التواصل
- * تعزيز ثقافة الأمان والسلامة



Course Methodology

This training course will be carried out through the use of best practices and the right combination of engaging and purposeful tools such as:

- * Practical, relevant case studies
- * Group activities and workshops
- * Related role plays
- * Experiential learning
- * Brainstorming
- * Stimulating mental activities
- * Engaging team competitions
- * Suitable training Videos
- * Presentations
- * Self-assessments
- * Learning with Simulations and Games

منهجية الدورة

سيتم تنفيذ هذه الدورة التدريبية من خلال استخدام أفضل الممارسات ومن خلال اختيار المناسب من الأدوات الهدافه والتفاعلية مثل:

- * الحالات الدراسية والعملية ذات العلاقة
- * ورش العمل وأنشطة جماعية
- * تمثيل الأدوار ذات العلاقة
- * التعلم التجريبي
- * العصف الذهني
- * أنشطة ذهنية محفزة
- * مسابقات جماعية تفاعلية
- * الأفلام التدريبية والمقاطع المصورة
- * العرض التوضيحي
- * تقييم الذات
- * التعلم من خلال المحاكاة والألعاب



Duration

5 Days

13-17/4/2025
Dammam - Arabic

5 أيام

2025/4/17-13
الدمام - عربي

مدة الدورة



Fees

7300 SR

Fees do not include value added tax

الرسوم

7300 ريال سعودي

الرسوم لا تشمل ضريبة القيمة المضافة



Remarks

Daily snacks & refreshments + lunch meal

ملاحظات

وجبات خفيفة أثناء الاستراحات + وجبة غداء (يومياً)